
anghel: de ce va doriti functia de presedinte al acestei asociatii? ce ar putea
sa

faca aceasta asociatie pentru muritorii de rand din judetul constanta? nu am
auzit

pana acum sa fi facut ceva pentru judetul nostru...

anghel: spuneti si ca asociatia va fi independenta politic. este posibil asa
ceva

intr-o lume dependenta politic? si cum credeti ca veti face fata

anghel: revin / cum veti face fata concurentei venite din partea rivalilor
politici.

pana la urma la nivel national asociatia este condusa tot de oameni politici

invitatZIUA: De fapt cu doua zile inainte de alegeri nu se punea problema ca
eu sa

candidez pentru aceasta functie. Dar un grup de 24 de primari mi au facut
aceasta

propunere onoranta si am decis sa o accept.Vom incerca sa influentam
politicienii

constanteni din Parlament sa initieze legi pentru o descentralizare reala in
asa fel

incat la nivelul fiecarei comune sa existe dreptul de a decide economic si

administrativ. La aceasta data administratia locala este inabusita de o
centralizare

la nivel de judet.



ZIUAinvitat: Tocmai acesta este motivul pentru care am intrat in aceast
Consiliu

Director: sa demonstrez ca se poate si fara politic. Voi spune asa cum am
facot o tot

timpul ce nereguli sunt si care sunt problemele care ne impiedica sa ne
ducem la

indeplinire obligatiile pe care le avem fata ce cei care ne au ales.

InvitatZIUA: Si presedintele ACoR la nivel national domnul Draghici este
tot primar

independent. Acest lucru i a permis sa atraga atentia asupra derapajelor
oamenilor

politici fara sa aibe asupra sa presiunea unui partid.

anghel: cum credeti ca va evolua asociatia daca la sefia sa va fi ales cristi

cirjaliu?

InvitatZIUA: La fel de bine cum a evoluat si LIGA PRIMARILOR PSD al
carei presedinte

este de trei ani.

anghel: si cum a evoluat liga?

unadmirator: va doresc mult succes si sa faceti cate mai multe pentru toate
comunile

din Romania!



InvitatZIUA: Din momentul alegerii domnului Carjaliu nu s a mai auzit
nimic de

aceasta Liga.

InvitatZIUA: Va multumesc!

unadmirator: Am trecut prim comuna Pestera si am vazut cate ati realizat!
Daca mai

multi primari ar fi ca dv. judetul au prospera! La mai mul si la mai mare!!!!

InvitatZIUA: Va mai asteptam in comuna noastra.

InvitatZIUA: Va multumesc pentru intrebari si va doresc o zi buna in
continuare!




